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Beste dames en heren

Afgelopen zaterdag 26 augustus rond 21:15 hebben we uw handhavers gebeld over de aanhoudende geluidsoverlast 
van het festival Loose Ends op de locatie BetonT.
Uw medewerker liet ons toen weten dat er metingen plaatsvonden en dat wij zouden worden teruggebeld.
Op dit moment is er nog geen telefonisch contact geweest en aangezien ik toch wel een paar vragen heb, leek het 
me praktisch ze dan maar per mail te stellen.

A. Informatie vooraf aan omwonenden.
De gemeentelijke informatie raadt aan om contact op te nemen met de organisator, vermoedelijk in samenhang 
met de regel dat het evenement zelf contact met de omwonenden opneemt. Omdat we pas op de dag zelf met het 
festival geconfronteerd werden, is de kring van omwonenden vermoedelijk kleiner opgevat dan de groep die feitelijk 
met de geluidshinder te maken kreeg.
1. Wat is er in de vergunningvoorwaarden opgenomen over het informeren van omwonenden en het bepalen wie 
daartoe gerekend werden?

B. Toegestane geluidssterkte
Het geluid was zo hard dat een gewoon gesprek op ons balkon (| ) niet
meer mogelijk was. Ik heb begrepen dat er meer klachten zijn geweest en dat er metingen hebben plaatsgevonden.
2. Wat was de geluidssterkte die volgens de vergunningvoorwaarden was toegestaan?
3. Hoeveel klachten over geluidshinder van Loose Ends zijn er binnengekomen?
4. Welke metingen hebben plaatsgevonden en wat waren de meetresultaten?

C. Situering van de podia
In de loop van de dag hadden we de indruk dat perioden met hard geluid werden afgewisseld met perioden waarin 
het geluid niet storend was. Dit zou verklaard kunnen worden door het gebruik van meerdere podia, die het geluid 
elk in een andere richting sturen.
5. Hoeveel podia waren er tijdens het festival en in welke richting versterkten zij de daarop gemaakte muziek?

D. Evaluatie
Uit de website van BetonT maken we op dat het de bedoeling is dit terrein voor meer evenementen te gebruiken. 
6. Worden de ervaringen van afgelopen zaterdag nog gebruikt om toekomstige overlast te voorkomen of sterk te 
verminderen?

De antwoorden op deze vragen ontvang ik graag per mail; een linkje naar relevante bestanden is natuurlijk ook 
mogelijk. Ik kan me voorstellen dat de beantwoording van vraag 6. wat meer tijd vraagt en vanuit de WOO 
geredeneerd heb ik er begrip voor dat die vraag niet binnen 4 weken wordt beantwoord.

Met vriendelijke groeten en dank voor genomen en te nemen moeite,
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Utrecht

telefoon: 
e-mail: l@gmail.com
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